
Protokół Nr 5/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego 

odbytego w dniu 12 lutego 2019 r. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu Grudziądzkiego odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego 

w Grudziądzu przy ul. Małomłyńskiej 1, w pokoju nr 109.  

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Adam Olejnik  - Starosta 

2. Jan Kowarowski  - Wicestarosta 

3. Marcin Dziadzio  - Członek Zarządu 

4. Aleksander Zadykowicz - Członek Zarządu 

a ponadto: 

5. Grażyna Kalita   - Skarbnik Powiatu 

6. Marzena Dembek   - Przewodnicząca Rady Powiatu 

7. Jan Kandyba    - radca prawny Starostwa Powiatowego 

8. Bogusław Mioduszewski  - przedstawiciel Odlewni Żeliwa Lisie Kąty 

9. Sławomir Mioduszewski  - przedstawiciel Odlewni Żeliwa Lisie Kąty 

10. Przemysław Szczepanowski  - radca prawny Odlewni Żeliwa Lisie Kąty 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z 4 posiedzenia Zarządu Powiatu. 

4. Omówienie dokumentu o nazwie Porozumienie intencyjne z dnia 10 marca 2017 r. 

5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie powołania Komisji 

Stypendialnej do rozpatrzenia wniosków o stypendium uczniów Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Łasinie. 

6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przystąpienia Powiatu 

Grudziądzkiego do Programu „Szkolny Klub Sportowy” i upoważnienia dyrektora szkoły 

do wykonywania czynności związanych z udziałem w przedmiotowym programie. 

7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ogłoszenia otwartych 

konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań samorządu 

powiatowego w roku 2019 z zakresu Kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa 

narodowego oraz Wspierania  i upowszechniania kultury fizycznej. 

8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie powołania Komisji konkursowej 

w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją 

zadań samorządu powiatowego w roku 2019 z zakresu „Kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury 

i dziedzictwa narodowego”. 
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9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie powołania Komisji konkursowej 

w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją 

zadań samorządu powiatowego w roku 2019 z zakresu „Wspierania i upowszechniania kultury 

fizycznej”. 

10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego we wschodniej 

części obrębu Mokre oraz w środkowej części obrębu Węgrowo, gmina Grudziądz. 

11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla północnej części gminy Świecie 

nad Osą – Obszar A. 

12. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2019 rok. 

13. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

rewizyjnej Rady Powiatu Grudziądzkiego na rok 2019. 

14. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

budżetu i finansów, rozwoju gospodarczego i rolnictwa Rady Powiatu Grudziądzkiego  

na rok 2019. 

15. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

pozostałych członków Komisji skarg, wniosków i petycji Powiatu i jej składu osobowego. 

16. Sprawy organizacyjne, zapytania, wolne wnioski, w tym: 

− likwidacja samochodu marki Skoda Octavia; 

− pozwolenie na garażowanie samochodu służbowego Citroen C-Elysse; 

− inne. 

17. Zakończenie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu otworzył Starosta p. Adam Olejnik, witając wszystkich 

obecnych.  

Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w dniu 12 lutego 2019 r. stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 

W związku z obecnością przedstawicieli Odlewni Żeliwa Lisie Kąty p. Bogusława 

Mioduszewskiego i p. Sławomira Mioduszewskiego oraz reprezentującego współwłaścicieli Odlewni 

Żeliwa radcy prawnego p. Przemysława Szczepanowskiego, Starosta p. Adam Olejnik przystąpił 

do omawiania spraw związanych z Porozumieniem intencyjnym z dnia 10 marca 2017 r. 

Starosta p. Adam Olejnik wyjaśnił, iż spotkanie z przedstawicielami Odlewni Żeliwa Lisie Kąty ma 

na celu określenie podstaw współpracy między Powiatem Grudziądzkim a Odlewnią Żeliwa Lisie 

Kąty. 
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W związku z powyższym Zarząd Powiatu zaproponował uznanie dokumentu Porozumienie intencyjne 

za nieobowiązujące, m. in. z powodu: 

1. braku umocowania Porozumienia w prawie cywilnym; 

2. zawarte w Porozumieniu zapisy o zbyciu lub przekazaniu nieruchomości należą 

do kompetencji Rady Powiatu, a więc Zarząd Powiatu V kadencji nie miał uprawnień 

do dokonywania takich ustaleń; 

3. Zarząd Powiatu V kadencji nie ujął zadań związanych z realizacją Porozumienia w planie 

budżetowym odpowiednio na 2017, 2018 jak również 2019 rok; 

4. upłynął termin wskazany w Porozumieniu; 

5. braku analizy oraz określenia szczegółowych procedur realizacji określonych w Porozumieniu 

aspektów; 

6. zmiany sytuacji na rynku w zakresie cen robót budowlanych. 

Starosta p. Adam Olejnik w imieniu Zarządu Powiatu zaproponował: 

1. uznanie Porozumienia za nieobwiązujące; 

2. pisemne określenie oczekiwań i propozycji przez Odlewnię Żeliwa Lisie Kąty; 

3. analizę powyższych propozycji i ocenę ich realizacji przez Zarząd Powiatu; 

4. uchwałę Rady Powiatu, która będzie delegowała uprawnienia dotyczące dalszych działań 

na Zarząd Powiatu; 

5. określenie szczegółowych warunków realizacji działań poprzez umowy; 

6.  realizację zadań określonych w nowej formie porozumienia. 

W odpowiedzi na powyższe przedstawiciel Odlewni p. Sławomir Mioduszewski stwierdził, że nie 

wyraża zgody na to, aby uznać Porozumienie za nieobwiązujące. Podkreślił, że ustalenia 

Porozumienia są realizowane. 

Podobne stanowisko zajął radca prawny p. Przemysław Szczepanowski, wskazując, iż wszystkie 

punkty porozumienia są konsekwentnie realizowane przez Odlewnię Żeliwa. 

Starosta p. Adam Olejnik odparł, iż Powiat Grudziądzki chce nadal współpracować i realizować cele, 

ale do tego wymagana jest poprawa sytuacji formalnoprawnej. Poszczególne ustalenia Porozumienia 

przekraczały uprawnienia Zarządu Powiatu. 

Radca prawny p. Jan Kandyba dodał, iż intencją Zarządu Powiatu jest kontunuowanie współpracy obu 

stron i w tym celu istnieje potrzeba sporządzenia nowego dokumentu regulującego tą współpracę, 

dokumentu który nie będzie budził zastrzeżeń formalnych. 

Radca prawny p. Przemysław Szczepanowski zaznaczył, iż nie można się zgodzić na uznanie 

Porozumienia za nieobwiązujące w sytuacji, gdy jest realizowane, bez względu na błędy, jakie 

popełniono przy jego konstruowaniu. Dodał, iż ważniejszą kwestią jest zaangażowanie Powiatu 
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Grudziądzkiego w budowę drogi, która jest niezbędna dla realizacji inwestycji przez Odlewnię Żeliwa 

Lisie Kąty. Dopiero gdy ta kwestia zostanie rozwiązana, można przystąpić do tworzenia nowego 

porozumienia. 

Starosta p. Adam Olejnik zaznaczył, iż Zarząd Powiatu musi przestrzegać norm prawnych i nie może 

podejmować decyzji bez zgody i uzyskania uprawnień od Rady Powiatu. Najpierw muszą zostać 

podjęte odpowiednie uchwały Rady, by Zarząd mógł podejmować jakiekolwiek kroki. Dodał, iż mimo 

rozbieżności dot. kwestii technicznych, intencje obu stron porozumienia są zbieżne. 

Przedstawiciel Odlewni Żeliwa Lisie Kąty p. Sławomir Mioduszewski zaproponował, by w takim 

razie pominąć kwestie sporne i skupić się na tym, jakie działania należy podjąć, by dalej realizować 

inwestycję. Dodał, że Odlewnia Żeliwa Lisie Katy poczyniła już nakłady finansowe, 

m. in. w wysokości 3 000 000,00 zł (słownie: trzy miliony 00/100 złotych) na budowę drogi 

oraz 800 000,00 zł (słownie: osiemset tysięcy 00/100 złotych) na zakup działki, przyczyniając się tym 

nie tylko do rozwoju własnej firmy, ale także lokalnej społeczności Powiatu Grudziądzkiego. 

Przedstawiciel Odlewni Żeliwa Lisie Kąty p. Sławomir Mioduszewski wyraził obawę, iż Zarząd 

Powiatu utrudnia realizację planu i próbuje wycofywać się z wcześniejszych ustaleń. 

Radca prawny p. Przemysław Szczepanowski również zwrócił się z sugestią, by nie skupiać uwagi 

na samym dokumencie Porozumienia, ale by szukać rozwiązań zaistniałego problemu. Obie strony 

powinny przedstawić wzajemne oczekiwania i plany konkretnych działań. 

Starosta p. Adam Olejnik poparł powyższą propozycję. Jednocześnie wyjaśnił, że dalsze rozmowy 

można prowadzić w przypadku zawieszenia lub unieważnienia Porozumienia intencyjnego. Na chwilę 

obecną Zarząd Powiatu nie ma umocowania do podejmowania deklaracji, podawania konkretnych 

terminów czy sposobów realizacji zadań. 

Radca prawny p. Jan Kandyba, zaproponował, by pominąć kwestię unieważnienia Porozumienia 

intencyjnego i przejść do konkretnych ustaleń, w wyniku których można będzie później wypracować 

odpowiednią formułę współpracy i podpisać stosowne umowy. 

Propozycję tą poparł radca prawny p. Przemysław Szczepanowski, dodając, iż w pierwszej kolejności 

należy wskazać cele i sposoby ich realizacji, a następnie wypracować nowe porozumienie. 

Starosta p. Adam Olejnik odparł, iż najważniejszym celem jest budowa drogi oraz uzyskanie dostępu 

do terenu inwestycji przez Odlewnię Żeliwa Lisie Kąty, w czym Powiat Grudziądzki oferuje pomoc, 

jednak dysponuje niewielkim wsparciem finansowym. 

Przedstawiciel Odlewni Żeliwa Lisie Kąty p. Sławomir Mioduszewski zaproponował, że Odlewnia 

Żeliwa Lisie Kąty w pierwszej kolejności wybuduje nowy odcinek drogi o długości ok. 700 m, 

a w późniejszym terminie wraz z Powiatem Grudziądzkim przejdzie do realizacji remontu dalszych 

odcinków. 
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Starosta p. Adam Olejnik w odpowiedzi wysunął propozycję, by Odlewnia Żeliwa Lisie Kąty 

wybudowała ww. odcinek drogi, a pozostałą część naprawiła. Następnie, gdy Powiat Grudziądzki 

uzyska odpowiednie środki finansowe, zostanie wykonany dalszy remont. Jednakże może to nastąpić 

nie szybciej niż za 3 – 4 lata, gdyż obecnie, w palnie budżetowym na najbliższe lata, zostały 

zaplanowane inne inwestycje drogowe. 

Członek Zarządu p. Marcin Dziadzio dodał, iż planowane remonty mają już przyznane dotacje, więc 

Powiat Grudziądzki nie może zrezygnować z tych inwestycji kosztem naprawy drogi do Odlewni 

Żeliwa w Lisich Kątach. 

Przedstawiciel Odlewni Żeliwa Lisie Kąty p. Sławomir Mioduszewski wyraził swoje obawy, 

czy remont nakładką wystarczy do poprawy stanu drogi i czy utrzyma się jej przejezdność do czasu 

wykonania gruntownego remontu. 

W odpowiedzi Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Janusz Różański wyjaśnił, iż taka forma 

naprawy jest wystarczająca jako rozwiązanie tymczasowe.  

Przedstawiciel Odlewni Żeliwa Lisie Kąty p. Sławomir Mioduszewski odparł, iż Odlewnia Żeliwa 

Lisie Kąty ma środki na to, by zbudować 700 metrowy odcinek drogi. Ponadto zaproponował, 

by pozostałe środki, przeznaczone na tę inwestycję tj. ok 1 500 000,00 zł (słownie: jeden milion 

pięćset tysięcy 00/100 złotych), wykorzystać w inny sposób, niż wykonanie remontu nakładką 

na pozostałej części drogi.  

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Janusz Różański odparł, iż za tę kwotę można wykonać 

remont ok. 1 300 m drogi, co wystarczyłoby na poprawę jej przejezdności na ok. 10 lat. 

Starosta p. Adam Olejnik zaznaczył, iż aby przystąpić do realizacji powyższych propozycji, trzeba 

przeprowadzić odpowiednie ekspertyzy budowlane i analizy formalnoprawne. 

Przedstawiciele Odlewni Żeliwa Lisie Kąty p. Sławomir Mioduszewski oraz p. Bogusław 

Mioduszewski wyrazili zgodę na przeprowadzenie ekspertyzy oraz wycenę remontu drogi metodą 

nakładki. 

Podsumowując, radca prawny p. Przemysław Szczepanowski stwierdził, iż przedstawiciele Odlewni 

Żeliwa Lisie Kąty zgadzają się na przeprowadzenie ekspertyzy dotyczącej remontu drogi metodą 

nakładki, a po jej uzyskaniu na zorganizowanie kolejnego spotkania z Zarządem Powiatu, by omówić 

kwestię realizacji omawianego projektu. 

Przedstawiciel Odlewni Żeliwa Lisie Kąty p. Sławomir Mioduszewski dodał, iż w ciągu 10 dni będzie 

w stanie podać termin uzyskania omawianej ekspertyzy i wyceny. 
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Starosta p. Adam Olejnik stwierdził, iż osiągnięto wstępne porozumienie, natomiast wiele innych 

kwestii będzie wymagało dalszej dyskusji oraz udzielenia zgody przez Radę Powiatu, a także podjęcia 

uchwał. 

Następnie Starosta p. Adam Olejnik podziękował przedstawicielom Odlewni Żeliwa Lisie Kąty 

za spotkanie oraz zarządził przerwę w posiedzeniu.  

Przerwa trwała od godz. 12:00 do godz. 12:07. 

 

Wznawiając obrady po przerwie Starosta p. Adam Olejnik przedstawił porządek posiedzenia, 

do którego Członkowie Zarządu nie wnieśli uwag i przyjęli jednogłośnie. 

Kolejno Członkowie Zarządu nie zgłosili wniosków o sprostowanie lub uzupełnienie 

protokołu i jednogłośnie przyjęli protokół z 4 posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego. 

W nastęnym punkcie obrad na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Kierownik Wydziału 

Rozwoju Lokalnego, Edukacji i Zamówień Publicznych, p. Dorota Kaczerowska przedstawiła projekt 

uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie powołania Komisji Stypendialnej 

do rozpatrzenia wniosków o stypendium uczniów Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie. 

Kierownik Wydziału Rozwoju Lokalnego, Edukacji i Zamówień Publicznych, p. Dorota Kaczerowska 

wyjaśniła, iż zgodnie z regulaminem przyznawania stypendiów z Powiatowego Funduszu 

Stypendialnego dla uczniów Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie konieczne jest powołanie 

Komisji Stypendialnej. 

Następnie Starosta p. Adam Olejnik poprosił Członków Zarządu o zaaprobowanie kandydatów 

na członków Komisji Stypendialnej.  

Po pozytywnym zaopiniowaniu kandydatów, Starosta p. Adam Olejnik zwrócił się do Członków 

Zarządu z prośbą o pytania i uwagi do projektu uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

powołania Komisji Stypendialnej do rozpatrzenia wniosków o stypendium uczniów Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Łasinie 

W związku z brakiem pytań i dyskusji Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku 

którego Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Stypendialnej do rozpatrzenia wniosków o stypendium uczniów Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

w Łasinie. 

Uchwała Nr 5/2/2019 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 12 lutego 2019 r. w sprawie powołania 

Komisji Stypendialnej do rozpatrzenia wniosków o stypendium uczniów Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Łasinie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik poprosił Kierownika Wydziału Rozwoju Lokalnego, 

Edukacji i Zamówień Publicznych, p. Dorotę Kaczerowską o przedstawienie projektu uchwały 

Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przystąpienia Powiatu Grudziądzkiego do Programu 

„Szkolny Klub Sportowy” i upoważnienia dyrektora szkoły do wykonywania czynności związanych 

z udziałem w przedmiotowym programie. 

Kierownik Wydziału Rozwoju Lokalnego, Edukacji i Zamówień Publicznych, p. Dorota Kaczerowska 

wyjaśniła, że program „Szkolny Klub Sportowy” jest realizowany na zlecenie Ministra Sportu 

i Turystyki, a operatorem wojewódzkim jest Kujawsko – Pomorskie Stowarzyszenie Związków 

Sportowych. Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie przystępuje do tego programu po raz drugi. 

Zajęcia odbywać się będą dwa razy w tygodniu w dwóch 15 – osobowych grupach. Konieczne jest 

dofinansowanie projektu ze środków Powiatu Grudziądzkiego, a także udzielenie upoważnienia 

dla Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łasinie p. Michała Rymackiego. 

Starosta p. Adam Olejnik zwrócił się do Członków Zarządu z prośbą o pytania i uwagi do projektu 

uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przystąpienia Powiatu Grudziądzkiego 

do Programu „Szkolny Klub Sportowy” i upoważnienia dyrektora szkoły do wykonywania czynności 

związanych z udziałem w przedmiotowym programie. 

W związku z brakiem pytań i uwag, Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku 

którego Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę w sprawie przystąpienia Powiatu 

Grudziądzkiego do Programu „Szkolny Klub Sportowy” i upoważnienia dyrektora szkoły 

do wykonywania czynności związanych z udziałem w przedmiotowym programie. 

Uchwała Nr 5/3/2019 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 12 lutego 2019 r. w sprawie 

przystąpienia Powiatu Grudziądzkiego do Programu „Szkolny Klub Sportowy” i upoważnienia 

dyrektora szkoły do wykonywania czynności związanych z udziałem w przedmiotowym programie 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Następnie, Starosta p. Adam Olejnik przedstawił treść projektu uchwały Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie ogłoszenia otwartych konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych 

związanych z realizacją zadań samorządu powiatowego w roku 2019 z zakresu Kultury, sztuki, 

ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego oraz Wspierania i upowszechniania kultury fizycznej 

oraz poprosił Kierownik Wydziału Rozwoju Lokalnego, Edukacji i Zamówień Publicznych, p. Dorotę 

Kaczerowską o przedstawienie treści ww. ogłoszeń otwarcia konkursów. 

Kierownik Wydziału Rozwoju Lokalnego, Edukacji i Zamówień Publicznych, p. Dorota Kaczerowska 

wyjaśniła, iż ogłoszenia konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją 

zadań samorządu powiatowego w roku 2019 z zakresu Kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury 

i dziedzictwa narodowego oraz Wspierania i upowszechniania kultury fizycznej umożliwi wyłonienie 

organizacji pozarządowych oraz podmiotów wymienionych w ustawie o działalności pożytku 
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i o wolontariacie, które realizować będą zadania publiczne w ww. sferach. Stanowić to będzie 

realizację Rocznego programu współpracy Powiatu Grudziądzkiego z organizacjami pożytku 

publicznego. Na powyższe cele Powiat przeznaczy w roku budżetowym 2019 odpowiednio 

8.500,00 zł (słownie: osiem tysięcy pięćset 00/100 złotych) i 19 800,00 zł (słownie: dziewiętnaście 

tysięcy osiemset 00/100 złotych). 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą uwagi lub pytania 

do przedstawionego projektu uchwały w sprawie ogłoszenia otwartych konkursów ofert na wykonanie 

zadań publicznych związanych z realizacją zadań samorządu powiatowego w roku 2019 z zakresu 

Kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego oraz Wspierania i upowszechniania 

kultury fizycznej, w związku z czym: 

1. Członek Zarządu p. Marcin Dziadzio zapytał, czy podany termin realizacji zadania, 

tj. 31 grudzień 2019 r. nie jest wyznaczony zbyt późno. 

Kierownik Wydziału Rozwoju Lokalnego, Edukacji i Zamówień Publicznych, p. Dorota Kaczerowska 

odparła, iż podany termin jest datą graniczną i do tej pory wszelkie dotacje były rozliczane przed 

podanymi datami i nie wykraczały poza rok budżetowy. 

2. Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, od jakiego czasu figurują 

w budżecie podane kwoty dotacji oraz czy nie można byłoby ich zwiększyć. 

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita odparła, iż często te środki nie są w pełni wykorzystane. 

Kierownik Wydziału Rozwoju Lokalnego, Edukacji i Zamówień Publicznych, p. Dorota Kaczerowska 

dodała, iż w poprzednich latach niewykorzystane środki wynosiły po kilka tysięcy złotych. 

Po wyczerpaniu dyskusji, Starosta p. Adam Olejnik zwrócił się do Członków Zarządu z prośbą 

o pytania i uwagi do przedstawionego projektu uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

ogłoszenia otwartych konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań 

samorządu powiatowego w roku 2019 z zakresu Kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa 

narodowego oraz Wspierania  i upowszechniania kultury fizycznej. 

Wobec braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę w sprawie ogłoszenia otwartych konkursów ofert 

na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań samorządu powiatowego w roku 2019 

z zakresu Kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego oraz Wspierania 

i upowszechniania kultury fizycznej. 

Uchwała Nr 5/4/2019 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 12 lutego 2019 r. w sprawie ogłoszenia 

otwartych konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań samorządu 

powiatowego w roku 2019 z zakresu Kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego 

oraz Wspierania i upowszechniania kultury fizycznej stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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 W kolejnym punkcie posiedzenia, Starosta p. Adam Olejnik, poprosił Kierownika Wydziału 

Rozwoju Lokalnego, Edukacji i Zamówień Publicznych, p. Dorotę Kaczerowską o przedstawienie 

projektu uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie powołania Komisji konkursowej w celu 

opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań 

samorządu powiatowego w roku 2019 z zakresu „Kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa 

narodowego”. 

Kierownik Wydziału Rozwoju Lokalnego, Edukacji i Zamówień Publicznych, p. Dorota Kaczerowska 

wyjaśniła, iż w związku z ogłoszeniem konkursu na wykonanie zadań publicznych związanych 

z realizacją zadań samorządu powiatowego w roku 2019 z zakresu „Kultury, sztuki, ochrony dóbr 

kultury i dziedzictwa narodowego” niezbędne jest powołanie komisji konkursowej do opiniowania 

oraz wyboru ofert. Jeden z proponowanych Członków komisji został zgłoszony przez organizację 

pozarządową. 

Starosta p. Adam Olejnik zwrócił się do Członków Zarządu z prośbą o pytania i uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie powołania Komisji 

konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych 

z realizacją zadań samorządu powiatowego w roku 2019 z zakresu „Kultury, sztuki, ochrony dóbr 

kultury i dziedzictwa narodowego”. 

W związku z brakiem uwag i wniosków Starosta p. Adam Olejnik zarządził głosowanie, w wyniku 

którego Członkowie Zarządu jednogłośnie zaakceptowali skład komisji oraz przyjęli uchwałę 

w sprawie powołania Komisji konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań 

publicznych związanych z realizacją zadań samorządu powiatowego w roku 2019 z zakresu „Kultury, 

sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego”. 

Uchwała nr 5/5/2019 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 12 lutego 2019 r. w sprawie powołania 

Komisji konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych 

z realizacją zadań samorządu powiatowego w roku 2019 z zakresu „Kultury, sztuki, ochrony dóbr 

kultury i dziedzictwa narodowego” stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 Następnie, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Kierownik Wydziału Rozwoju Lokalnego, 

Edukacji i Zamówień Publicznych, p. Dorota Kaczerowska przedstawiła projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Grudziądzkiego w sprawie powołania Komisji konkursowej w celu opiniowania złożonych 

ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań samorządu powiatowego w roku 

2019 z zakresu „Wspierania i upowszechniania kultury fizycznej”. Kierownik Wydziału Rozwoju 

Lokalnego, Edukacji i Zamówień Publicznych, p. Dorota Kaczerowska przedstawiła skład komisji 

konkursowej, złożonej z pracowników Starostwa Powiatowego. 

Starosta p. Adam Olejnik zwrócił się do Członków Zarządu z prośbą o pytania i uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie powołania Komisji 
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konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych 

z realizacją zadań samorządu powiatowego w roku 2019 z zakresu „Wspierania i upowszechniania 

kultury fizycznej”. 

Wobec braku pytań Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę w sprawie powołania Komisji konkursowej w celu 

opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań 

samorządu powiatowego w roku 2019 z zakresu „Wspierania i upowszechniania kultury fizycznej”.  

Uchwała Nr 5/6/2019 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 12 lutego 2019 r w sprawie powołania 

Komisji konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych 

z realizacją zadań samorządu powiatowego w roku 2019 z zakresu „Wspierania i upowszechniania 

kultury fizycznej” stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 Przechodząc do kolejnego punktu posiedzenia Starosta p. Adam Olejnik poprosił Kierownika 

Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami p. Edwarda Wiatrowskiego 

o przedstawienie projektu uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego we wschodniej 

części obrębu Mokre oraz w środkowej części obrębu Węgrowo, gmina Grudziądz. 

Kierownik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami p. Edward 

Wiatrowski wyjaśnił, iż zgodnie z przepisami ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym każdy projekt planu miejscowego sporządzanego przez wójta, burmistrza 

albo prezydenta miasta wymaga uzyskania uzgodnień odpowiednich organów, w tym Starosty 

i Zarządu Powiatu. Obecnie plany miejscowe sporządza się doraźnie i stanowią one realizację 

określonych celów inwestycyjnych. 

Następnie na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek Kierownik Wydziału 

Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami p. Edward Wiatrowski przedstawił 

graficzną wersję zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 

we wschodniej części obrębu Mokre oraz w środkowej części obrębu Węgrowo, gmina Grudziądz. 

Po zapoznaniu się przez Członków Zarządu z projektem zmiany planu miejscowego Starosta p. Adam 

Olejnik zwrócił się do Członków Zarządu z prośbą o pytania i uwagi do projektu uchwały Zarządu 

Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego we wschodniej części obrębu Mokre 

oraz w środkowej części obrębu Węgrowo, gmina Grudziądz. 

W związku z brakiem uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę w sprawie uzgodnienia projektu zmiany 
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego we wschodniej części 

obrębu Mokre oraz w środkowej części obrębu Węgrowo, gmina Grudziądz. 

Uchwała Nr 5/7/2019 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 12 lutego 2019 r. w sprawie 

uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego we wschodniej części obrębu Mokre oraz w środkowej części obrębu Węgrowo, gmina 

Grudziądz stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Kolejno na prośbę Starosty p. Adama Olejnika Kierownik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami p. Edward Wiatrowski przedstawił projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla północnej części gminy Świecie nad Osą – Obszar A.  

Członek Zarządu Marcin Dziadzio poprosił o wgląd do graficznej wersji planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

W odpowiedzi Kierownik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami 

p. Edward Wiatrowski poprosił o chwilę czasu na przygotowanie materiałów. 

W związku z powyższym Starosta p. Adam Olejnik przełożył głosowanie nad projektem uchwały 

Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla północnej części gminy Świecie nad Osą – Obszar A i przeszedł 

do kolejnego punktu posiedzenia. 

Na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita przedstawiła 

projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Grudziądzkiego na 2019 rok. 

Dochody budżetowe i wydatki wzrastają o kwotę 10 368,00 zł (słownie: dziesięć tysięcy trzysta 

sześćdziesiąt osiem 00/100 złotych). Zmiany Dochodów dotyczą działów Administracja publiczna 

i Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej; a zmiany Wydatków dotyczą działów: Leśnictwo, 

Transport i łączność, Administracja publiczna, Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

oraz Pozostałe zadania z zakresu polityki społecznej. Zrezygnowano z wykonania zadania 

inwestycyjnego pn. „Dokumentacja projektowa wzmocnienia mostu na rzece Osa w miejscowości 

Świecie nad Osą w ciągu drogi powiatowej nr 1407C Rywałd – Świecie nad Osą – Lisnowo” 

w bieżącym roku, natomiast utworzone zostało nowe zadanie pn. „Dokumentacja projektowa budowy 

kabinowej platformy hydraulicznej w budynku Starostwa Powiatowego” na kwotę 24.000,00 zł 

(słownie: dwadzieścia cztery tysiące 00/100 złotych). 

Starosta p. Adam Olejnik zwrócił się do Członków Zarządu z prośbą o pytania i uwagi do projektu 

uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Grudziądzkiego na 2019 rok, w związku z czym: 
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1. Członek Zarządu p. Marcin Dziadzio zapytał o wysokość kwoty przeznaczonej 

na dokumentację budowy windy w budynku Starostwa i czy uda się ją zmniejszyć.  

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita odparła, iż podana kwota może się zmienić po rozstrzygnięciu 

przetargu. 

Starosta p. Adam Olejnik dodał, iż trzeba tą kwotę zabezpieczyć w budżecie, by rozpocząć realizację 

zadania, a Starostwo Powiatowe będzie starć się o dotacje na wykonanie tej inwestycji. 

2. Członek Zarządu p. Marcin Dziadzio zapytał o sytuację kadrową Starostwa Powiatowego 

w Wydziale Architektury i Budownictwa.  

Starosta p. Adam Olejnik odparł, iż sytuacja kadrowa nie jest najlepsza, jednakże by rozwiązać tą 

kwestię został zatrudniony na ½ etatu były kierownik Wydziału Architektury i Budownictwa 

p. Henryk Pasik. 

Przy braku dalszych pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku 

którego Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego 

na 2019 rok oraz postanowili przekazać ww. projekt pod obrady Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Grudziądzkiego na 2019 rok stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Następnie Starosta p. Adam Olejnik powrócił do poprzedniego punktu posiedzenia i poprosił 

Kierownika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami p. Edwarda 

Wiatrowskiego o przedstawienie graficznej dokumentacji miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla północnej części gminy Świecie nad Osą – Obszar A. 

Po zapoznaniu się z powyższą dokumentacją przez Członków Zarządu, Starosta p. Adam Olejnik 

zwrócił się do Członków Zarządu z prośbą o pytania i uwagi do projektu uchwały Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla północnej części gminy Świecie nad Osą – Obszar A. 

Wobec braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik zarządził głosowanie, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli projekt uchwały w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla północnej części gminy Świecie nad Osą – 

Obszar A. 

Uchwała Nr 5/8/2019 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 12 lutego 2019 r. w sprawie 

uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla północnej części 

gminy Świecie nad Osą – Obszar A stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Przechodząc do kolejnego punktu posiedzenia Starosta p. Adam Olejnik przedstawił projekt 

uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji rewizyjnej Rady 

Powiatu Grudziądzkiego na rok 2019. 

Następnie Starosta p. Adam Olejnik zwrócił się do Członków Zarządu z prośbą o pytania i uwagi 

do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

rewizyjnej Rady Powiatu Grudziądzkiego na rok 2019. 

Wobec braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik zarządził głosowanie, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji rewizyjnej Rady Powiatu Grudziądzkiego 

na rok 2019 oraz postanowili przekazać ww. projekt pod obrady Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji rewizyjnej 

Rady Powiatu Grudziądzkiego na rok 2019 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji budżetu i finansów, rozwoju gospodarczego 

i rolnictwa Rady Powiatu Grudziądzkiego na rok 2019. 

Starosta p. Adam Olejnik zwrócił się do Członków Zarządu z prośbą o pytania i uwagi do projektu 

uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji budżetu i finansów, 

rozwoju gospodarczego i rolnictwa Rady Powiatu Grudziądzkiego na rok 2019. 

W związku z brakiem pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku 

którego Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji budżetu i finansów, rozwoju gospodarczego 

i rolnictwa Rady Powiatu Grudziądzkiego na rok 2019 oraz postanowili przekazać ww. projekt 

pod obrady Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji budżetu 

i finansów, rozwoju gospodarczego i rolnictwa Rady Powiatu Grudziądzkiego na rok 2019 stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania pozostałych członków Komisji skarg, wniosków i petycji 

Powiatu i jej składu osobowego. 

Starosta p. Adam Olejnik wyjaśnił, iż popełniono błąd zgłaszając na Członka ww. Komisji p. Jerzego 

Wołoszyna, tj. Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Grudziądzkiego. W związku z tym trzeba 

zmniejszyć skład osobowy Komisji lub dokonać wyboru nowego kandydata. 
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Starosta p. Adam Olejnik zaproponował, by pozytywnie zaopiniować dwie wersje projektu uchwały 

proponujące dwa powyższe rozwiązania do opinii Rady Powiatu i w takiej formie przekazać je pod 

obrady Rady Powiatu. 

Następnie Starosta p. Adam Olejnik zwrócił się do Członków Zarządu z prośbą o pytania i uwagi 

do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

pozostałych członków Komisji skarg, wniosków i petycji Powiatu i jej składu osobowego. 

Wobec braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik zarządził głosowanie, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekty uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie powołania pozostałych członków Komisji skarg, 

wniosków i petycji Powiatu i jej składu osobowego oraz postanowili przekazać ww. projekty 

pod obrady Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Dwa projekty uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniające uchwałę w sprawie powołania 

pozostałych członków Komisji skarg, wniosków i petycji Powiatu i jej składu osobowego stanowią 

załącznik nr 12 oraz załącznik nr 13 do protokołu. 

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do kolejnego punku obrad, dotyczącego spraw 

organizacyjnych, wolnych wniosków i zapytań, w związku z czym przedstawił: 

1) Wniosek  Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg p. Janusza Różańskiego dot. likwidacji 

w drodze sprzedaży samochodu osobowego marki Skoda Octavia, w związku z zakupem 

nowego samochodu marki Citroen C-Elysee. 

Członkowie Zarządu podczas głosowania jednogłośnie wyrazili zgodę na sprzedaż samochodu 

osobowego marki Skoda Octavia w drodze przetargu. 

2) Prośbę Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg p. Janusza Różańskiego o wyrażenie zgody 

na garażowanie na okres zimowy samochodu marki Citroen C-ELYSSE w miejscu 

zamieszkania Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg p. Janusza Różańskiego. 

W drodze głosowanie Członkowie Zarządu jednogłośnie przychylili się do powyższej prośby. 

 Kolejno Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita przedstawiła następujące wnioski: 

1) Prośbę Komendy Miejskiej Policji w Grudziądzu o dofinansowanie do zakupu nowego 

samochodu w wysokości 4 500,00 zł (słownie: cztery tysiące pięćset 00/100 złotych) 

oraz dofinasowanie w wysokości 500,00 zł (słownie: pięćset 00/100 złotych) na nagrody. 

Członkowie Zarządu w wyniku głosowania jednogłośnie wyrazili zgodę na dofinansowanie do zakupu 

nowego samochodu w wysokości 4 500,00 zł (słownie: cztery tysiące pięćset 00/100 złotych) 

oraz dofinasowanie w wysokości 500,00 zł (słownie: pięćset 00/100 złotych) na nagrody. 
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1) Prośbę Komendy Wojewódzkiej Państwowej Starzy Pożarnej o ufundowanie pucharu 

na Halowe Mistrzostwa Polski w Dwuboju Pożarniczym, które odbędą się w dniach  

21 – 22.02.2019 r., podczas których odbędzie się m. in. Bieg o Puchar Starosty. Skarbnik 

Powiatu p. Grażyna Kalita dodała, iż środki na ten cel można pozyskać z wydatków ogólnych. 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przychylili się do ww. prośby. 

 Następnie Członek Zarządu p. Marcin Dziadzio złożył następujące wnioski: 

1) Dot. obniżenia stawek za zajęcie i umieszczenie urządzeń w pasie drogowym, 

co skutkowałoby zwiększeniem inwestycji na terenie Powiatu Grudziądzkiego. Obowiązujące 

kwoty są wysokie, co odstrasza potencjalnych inwestorów zajmujących się zakładaniem sieci 

gazowych lub światłowodowych w pasch dróg. Mniejsze stawki powinny przełożyć się 

na zwiększenie inwestycji potrzebnych dla mieszkańców. Wprowadzenie podobnego 

rozwiązania jest dyskutowane m. in. w Gminie Grudziądz. 

Starosta p. Adam Olejnik odpowiedział, iż należałoby przeanalizować ten pomysł pod kątem zmian 

w przychodach Powiatu z tytułu opłat za zajęcia pasa drogowego. Jeśli obniżka kwot faktycznie 

zwiększałaby ilość inwestycji, to nie wpłynęłoby to negatywnie na dochody Powiatu. 

2) Zapytanie dot. uzyskania zezwolenia na realizację inwestycji drogowej na odcinku Turznice –

Wałdowo Szlacheckie. Członek Zarządu p. Marcin Dziadzio przekazał deklaracje Wójta 

Gminy Grudziądz p. Andrzeja Rodziewicza do gotowości przeprowadzenia tej inwestycji 

i zapytał o obecny stan przygotowań.  

Starosta p. Adam Olejnik odparł, iż poprawa sytuacji kadrowej Wydziału Architektury i Budownictwa 

powinna spowodować szybszą realizację uzyskania zezwolenia na realizację inwestycji drogowej. 

3) Zapytanie dot. planów budowy ścieżki pieszo – rowerowej do Radzynia Chełmińskiego. Wójt 

Gminy Grudziądz p. Andrzej Rodziewicz zgłosił chęć budowy odcinka ścieżki na odcinku 

Piaski – Turznice, jednak wymagałoby to wsparcia finansowego od Powiatu Grudziądzkiego. 

Starosta p. Adam Olejnik odparł, iż na chwilę obecną Powiat Grudziądzki nie posiada środków na ten 

cel. Plany budżetowe pozwoliłyby na taką inwestycje dopiero za 3 – 4 lata. Jednakże Powiat 

Grudziądzki ma wiele pilniejszych remontów i inwestycji do zrealizowania. 

 Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zgłosiła następujące wnioski: 

1) Przygotowanie podziękowania, które mogłyby zostać wręczone na najbliższej Sesji Rady 

Powiatu, dla p. Wacława Szramowskiego, z okazji jego przejścia na emeryturę. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek wskazała na jego długoletnią pracę 

i pomoc osobom z  niepełnosprawnościami na terenie Powiatu Grudziądzkiego.  

Członkowie Zarządu jednogłośnie wyrazili zgodę na powyższe. 
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2) Zapytała o wycofanie dokumentacji na remont mostu w Świeciu nad Osą. 

Starosta p. Adam Olejnik odparł, iż Powiat Grudziądzki nie ma środków na ten cel w budżecie 

określonym na 2019 rok i inwestycja ta będzie realizowana w późniejszym terminie. 

 Starosta p. Adam Olejnik zaproponował zmianę terminów: IV Sesji Rady Powiatu 

Grudziądzkiego na dzień 28 lutego 2019 roku o godz. 11:00, oraz wspólnego posiedzenia Komisji 

Rady Powiatu również na dzień 26 lutego 2019 r. o godz. 9:00. 

Wicestarosta p. Jan Kowarowski również zaproponował, by zarówno wspólne posiedzenie Komisji 

jak i IV posiedzenie Rady Powiatu odbyły się tego samego dnia, tj. 26 lutego 2019 r., odpowiednio 

o godz. 9:00 i 11:00.  

Członkowie Zarządu oraz Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek wyrazili zgodę 

na powyższe. 

 Starosta p. Adam Olejnik zgłosił konieczność przygotowania projektu uchwały o zmianie 

lokalizacji inwestycji budowy dwóch placówek opiekuńczo – wychowawczych oraz przekazania 

przedmiotowego projektu pod obrady Komisji Rady, by uzyskać opinię Rady dot. rozpoczęcia 

realizacji ww. inwestycji. 

Starosta p. Adam Olejnik wyjaśnił, iż konieczne jest ogłoszenie nowego zadania dot. budowy dwóch 

placówek opiekuńczo – wychowawczych w Łasinie bez zmiany lub wycofania poprzedniego wniosku 

o dotacje.  

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita dodała, iż powyższe powoduje konieczność wprowadzenia zmian 

do uchwały budżetowej Powiatu Grudziądzkiego. 

 W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia i brakiem dyskusji Starosta p. Adam 

Olejnik podziękował Członkom Zarządu Powiatu za udział w bieżącym spotkaniu, po czym zakończył 

5 posiedzenie Zarządu. 

 

  /-/Starosta      /-/Wicestarosta     /-/Członek Zarządu      /-/Członek Zarządu        /-/Członek Zarządu 
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